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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

 

Protokół nr LII/2021 
 

LII Sesja w dniu 25 listopada 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2021 r. o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:15 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów  stanowi  załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 19 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca poinformowała, że stosowna informacja dotycząca RODO zamieszczona jest 

na stronie internetowej z transmisją obrad. 

 

2) Przyjęcie protokołu z LI sesji. 
Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LI sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia  28 października 2021 r. 
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z LI sesji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

3) Zmiana porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady poinformowała o wniosku Burmistrza Prudnika dotyczącym 

wprowadzenia do porządku obrad dwóch uchwał. Uchwały były omawiane na posiedzeniach 

Komisji Rady Miejskiej. Burmistrz omówił powód wprowadzania uchwał.  

Wiceprzewodniczący Edward Mazur upewnił się, czy stawki w nowym projekcie uchwały 

nie zmieniają się względem tych podjętych na poprzedniej sesji? 

Burmistrz wyjaśnił, że różnica pomiędzy stawką podstawową a stawką preferencyjną 

(nieruchomości położone na terenie sołectw związane z prowadzeniem działalności 

gospodarczej), może stanowić pomoc de minimis, której udzielenie następuje zgodnie z 

przepisami ustawy z dnia 30 kwietnia 2004 r. o postępowaniu w sprawach dotyczących 

pomocy publicznej (Dz. U. z 2021 r. poz. 743). 

Stosownie do art. 7 ust. 3 ustawy z dnia 30 kwietnia 2004 r. o postępowaniu w sprawach 

dotyczących pomocy publicznej (Dz. U. z 2021 r. poz. 743), „Projekt programu pomocowego 

przewidujący udzielanie pomocy de minimis podlega wyłącznie zgłoszeniu Prezesowi Urzędu 

Ochrony Konkurencji i Konsumentów, który w terminie 14 dni może przedstawić 

zastrzeżenia dotyczące przejrzystości zasad udzielania pomocy.” 

Podjęta wcześniej uchwała nr LI/829/2021, została podjęta z pominięciem opinii Urzędu 

Ochrony Konkurencji i Konsumentów. 

Do zgłoszonego nowego projektu uchwały, w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku, Prezes Urzędu Ochrony Konkurencji  

i Konsumentów nie zgłosił zastrzeżeń. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Zmiana porządku obrad została poddana pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały uchylającej 

uchwałę nr LI/829/2021 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 29 października 2021 r. w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku (druk 

nr 954).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 
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Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania projekt uchwały druk nr 954 został wprowadzony do 

porządku obrad. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie drugi wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku (druk 

nr 955).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania projekt uchwały druk nr 955 został wprowadzony do 

porządku obrad. 

 

Przewodnicząca rady Alicja Isalska poinformowała, że trzecia zmiana jest konsekwencją 

wniosku, który wpłynął do Przewodniczącej. Grupa radnych w osobach: Zofia Zeprzałka – 

Krzemień, Ryszard Czeczel, Edward Mazur oraz Edward Mróz wnieśli projekt uchwały  

w sprawie wynagrodzenia Burmistrza. Przewodnicząca odczytała pismo. 

/pismo stanowi załącznik nr 3/ 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos  

w temacie? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wynagrodzenia Burmistrza (druk nr 956).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 
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Wobec powyższego głosowania projekt uchwały druk nr 956 został wprowadzony do 

porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczącego Klubu radnych Jacka Urbańskiego 

o wyjaśnienie wprowadzonej zmiany. 

Radny Jacek Urbański wyjaśnił, że projekt uchwały jest wyrażeniem uznania dla działania 

funkcjonariuszy i wojskowych  służb mundurowych, którzy z narażeniem życia strzegą granic 

naszego państwa, w związku z nielegalną migracją na granicy polsko - białoruskiej, która ma 

doprowadzić do destabilizacji granic Polski i Unii Europejskiej. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

poparcia działań służb mundurowych na granicy polsko-białoruskiej (druk nr 957).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania projekt uchwały druk nr 957 został wprowadzony do 

porządku obrad. 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak przedstawił informację ze swojej działalności za 

okres od 29 października do 25 listopada 2021 roku o następującej treści: 

1. 15 listopada przekazałem do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu i  do Rady 

Miejskiej w Prudniku projekt budżetu Gminy Prudnik  na 2022 rok, który  opiewa na kwotę  

138.670 000,00zł. z tego: dochody na kwotę 122.748.289,61 zł 

   przychody na kwotę 15.921.710,39zł 

oraz      wydatki na kwotę 135.640.000,00zł 

             rozchody na  kwotę 3.030.000,00zł. 

Dochody budżetu Gminy Prudnik w 2022r. na łączną kwotę 122.748.289,61 zł stanowią: 

- dochody bieżące w kwocie 111.268.020,74zł – 90,65 % dochodów 

- dochody majątkowe w kwocie 11.480.268,87zł –  9,35 % dochodów 

Największymi źródłami dochodów w projekcie budżetu na 2022r. są: 

1) dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację zadań bieżących z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych gminie ustawami  w kwocie 

22.359.137,00 zł 

2) subwencja oświatowa w kwocie 20.160.063,00 zł 

3) udział gminy w podatku dochodowym od osób fizycznych w kwocie 19.317.296,00 zł  

4) podatek od nieruchomości  kwocie 13.818.650,00 zł 

5) subwencja wyrównawcza w kwocie 12.361.958,00 zł 

6) wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych przez jst na podstawie odrębnych ustaw  

w kwocie 6.452.000,00 zł 
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W Gminie Prudnik postanowiono zwaloryzować średnio o 7,5% obowiązujące stawki 

podatku od nieruchomości w 2021 roku, z uwzględnieniem zasady, że stawka nie może 

przekroczyć górnej granicy stawki kwotowej podatku ogłoszonej przez Ministra Finansów, 

Funduszy i Polityki Regionalnej. Stawki podatku od środków transportowych obowiązujące 

w 2021r. utrzymano w dotychczasowej wysokości.  

Natomiast: - podatek rolny uległ podwyższeniu z uwagi na wzrost średniej ceny skupu żyta za 

okres 11 kwartałów na rok podatkowy 2022 z kwoty 58,55 zł za 1 dt do kwoty 61,48zł za 1 dt  

tj. o 5%. 

- podatek leśny uległ podwyższeniu z uwagi na wzrost średniej ceny sprzedaży drewna  

z kwoty 196,84zł za 1 m3  do kwoty 212,26zł za 1 m3, tj. o 7,83%.   

Na terenie Gminy nie pobiera się opłaty targowej.  

Na dzień sporządzania informacji Gmina Prudnik posiada podpisane umowy  

o dofinansowanie projektów: 

- w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-

2020 pn.  

• Wdrożenie kompleksowej Strategii Niskoemisyjnej w Subregionie Południowym, 

• Likwidacja wysokoemisyjnych, indywidualnych źródeł ciepła w lokalach 

komunalnych gminy Prudnik, 

• Likwidacja wysokoemisyjnych, indywidualnych źródeł ciepła w gminie Prudnik, 

• Bliżej rodziny i dziecka – wsparcie rodzin przeżywających programy opiekuńczo-

wychowawcze oraz wsparcie pieczy zastępczej – III edycja na zadanie „Pomoc  

w opiece i wychowaniu dziecka poprzez usługi placówek wsparcia dziennego w gminie 

Prudnik”, 

• Ochrona bioróżnorodności Parku Miejskiego i Cmentarza Komunalnego w Prudniku 

w ramach projektu pn. "Bioróżnorodność bogactwem Gminy Głuchołazy, Gminy Nysa, 

Gminy Prudnik i Powiatu Prudnickiego”, 

• Utworzenie Prudnickiej Galerii Sztuki. 

- w ramach Programu Priorytetowego Współfinansowanie Programu LIFE 

• Wdrożenie systemu zarządzania jakością powietrza w samorządach województwa 

opolskiego. 

- ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach programu 

INTERREG V-A Republika Czeska – Polska, tj:  

• Telemost do komunikacji i współpracy Bruntál – Prudnik, 

• Sieć inkubatorów przedsiębiorczości szkolnej. 

- w ramach Funduszu Mikroprojektów  w Euroregionie Pradziad Programu INTERREG V-A 

Republika Czeska – Polska, tj. pn.  

• Udostępnienie kulturowego i przyrodniczego potencjału miast partnerskich Krnova i 

Prudnika, 

• Śladami Prymasa Tysiąclecia, 

• Pewniej na pograniczu, 

• Z poezją na Ty, 

• Sportowe Pogranicze, 

• Polsko-Czeska Liga Curlingu. 

Ponadto Gmina Prudnik realizuje zadania w ramach środków z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych,  tj. pn.  

• Przebudowa z rozbudową budynku przy ul. Tkackiej w Prudniku, 

• Budowa lokalnej kanalizacji sanitarnej wraz z budową lokalnej oczyszczalni ścieków 

w miejscowości Wierzbiec, 

• Budowa drogi ul. Działkowej Prudnik – Łąka Prudnicka, oraz w ramach Rządowego 

Programu Polski Ład,  tj. pn. 
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• Kompleksowa modernizacja oświetlenia miejskiego w Prudniku. 

W 2022 r. Gmina planuje przychody w wysokości 15.921.710,39zł z tego:  

- z tytułu kredytu długoterminowego zaciągniętego w banku wyłonionym w trybie przetargu 

nieograniczonego w wysokości 6.110.000,00zł; 

-z tytułu niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 

wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze 

szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi ustawami w wysokości 

5.556.650,00zł; 

- wolnych środków, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy w wysokości 4.080.000,00 

zł; 

- z wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy i dotacji na 

realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych środków w 

wysokości 175.060,39zł.   

Wydatki budżetowe na 2022 rok ogółem wynoszą 135.640.000,00 zł, z  tego: 

- wydatki na zadania własne – 92.486.264,49zł 

- wydatki na zadania zlecone ustawami – 22.359.137,00zł 

- wydatki na realizację umów i porozumień z innymi jst – 130.000,00zł 

Wydatki na 2022 rok stanowią: 

1) wydatki bieżące 114.975.401,49zł tj. 84,77% wydatków ogółem z tego:  

- wydatki jednostek budżetowych, z tego na: 

 a) wynagrodzenia i składki od nich naliczane 53.738.322,21 zł 

 b) wydatki związane z realizacją ich statutowych zadań  26.559.845,47 zł 

- dotacje na zadania bieżące 8.911.758,00zł 

- świadczenia na rzecz osób fizycznych  23.781.028,00zł 

- wydatki na programy finansowane z udziałem środków UE 884.447,81zł 

- wydatki na obsługę długu publicznego   1.100.000,00zł 

2) wydatki majątkowe 20.664.598,51zł tj. 15,23% wydatków ogółem . 

W projekcie budżetu na 2022 rok zaplanowano zadania remontowe na kwotę 1.170.730,43zł, 

w tym kwoty 65.000,00 zł w ramach zadań zleconych. 

Rezerwy zostały ustalone w minimalnych wysokościach wskazanych w ustawach, tj: 

Rezerwę budżetową ogólną zaplanowano w  kwocie 148.000,00zł tj. 0,1% planowanych 

wydatków budżetowych.  

Rezerwy celowe zaplanowano w kwocie  1.401.380,00zł j. 1,03% planowanych wydatków 

budżetowych, z przeznaczeniem na: 

- odprawy emerytalne, nagrody inne niż uznaniowe dla pracowników w kwocie 824 380,00 zł   

- realizację zadań własnych bieżących z zakresu zarządzania kryzysowego w kwocie  

302 000,00zł 

- opał w jednostkach organizacyjnych gminy w kwocie 120.000,00zł 

- inwestycje i zakupy inwestycyjne w  kwocie  155.000,00zł   

W projekcie budżetu na 2022r. zaplanowano dotacje w wysokości 9.382.098,00 zł, z tego: 

1) dla jednostek sektora finansów publicznych w kwocie 4.150.000zł 

2) dla jednostek spoza sektora finansów publicznych w kwocie 5.232.098,00zł 

W projekcie budżetu Gminy Prudnik na 2022 rok, na wydatki bieżące i majątkowe jej 

jednostek pomocniczych zaplanowano kwotę 314.999,49zł. Zadania realizowane będą  

w ramach funduszu sołeckiego utworzonego na podstawie art. 2 ust. 1 ustawy z dnia  

21 lutego 2014 r. o funduszu sołeckim (Dz. U. z 2014r. poz. 301 ze zmianami) w związku  

z uchwałą Nr LV/855/2014 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 27 marca 2014 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Prudnik środków stanowiących 

fundusz sołecki. Gospodarka finansowa Funduszu Sołeckiego prowadzona jest w ramach 

budżetu Gminy Prudnik. 
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Z opłat wpływających do budżetu Gminy za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych 

pokrywane są wydatki ujęte w Gminnym programie profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych, Gminnym programie przeciwdziałania przemocy w rodzinie i ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie oraz Gminnym programie przeciwdziałania narkomanii. 

Dochody z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych zaplanowano  

w wysokości 530.000,00zł. Dodatkowo zaplanowano dochody z części opłat za zezwolenie na 

sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym tzw. „podatek od małpek”  

w wysokości 100.000,00zł. Z uwagi na pandemię COVID-19 w 2021 roku środki pochodzące 

z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych nie zostaną w pełni wydatkowane. 

Planuje się, że kwota wynikająca z rozliczenia dochodów i wydatków nimi sfinansowanych 

za 2021 rok wyniesie 556.650,00zł. Kwota ta zwiększa plan wydatków majątkowych na 2022 

rok. Plan wydatków związanych z profilaktyką uzależnienia i współuzależnienia od alkoholu  

i narkotyków planuje się na poziomie 1.186.650,00zł.  

W 2022 roku planuje się rozchody budżetu w łącznej wysokości 3.030.000,00zł. 

Całość kwoty przeznacza się na spłatę rat kredytów zaciągniętych przez Gminę Prudnik  

w poprzednich latach, tj.: 

- kredytów długoterminowych na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 

zaciągniętych kredytów, na pokrycie deficytu budżetu gminy Prudnik zaciągniętych  

w Powiatowym Banku Spółdzielczym O/Polska Cerekiew  w kwocie  445.000,00 zł 

- kredytów długoterminowych na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 

zaciągniętych kredytów, na pokrycie deficytu budżetu gminy Prudnik zaciągniętych w Banku 

Spółdzielczym w Prudniku w kwocie  770.000,00 zł 

- kredytu długoterminowego na pokrycie deficytu budżetu gminy Prudnik zaciągniętego  

w SGB-Bank SA w Poznaniu O/Ostrów Wielkopolski w kwocie  1.500.000,00 zł 

- kredytów długoterminowych na zadania inwestycyjne i remontowe zaciągniętego  w B.S.  

w Leśnicy w kwocie 300.000 zł 

- kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów 

oraz na pokrycie deficytu budżetu gminy Prudnik zaciągniętego w Banku Spółdzielczym 

„Bank Rolników” w Opolu w kwocie  5.000,00 zł 

- kredytu długoterminowego na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów 

zaciągniętego w Banku Gospodarstwa Krajowego w Warszawie O/Opole w kwocie  

10.000,00 zł 

Chciałbym zaproponować  Radzie uchwalenie budżetu w miesiącu grudniu, oczywiście po 

spełnieniu wymogów określonych w procedurze uchwalenia budżetu gminy Prudnik. Mam 

nadzieję, że budżet szczególnie po stronie dochodowej będzie zmieniał się na korzyść, że 

jeszcze w trakcie roku budżetowego będzie możliwość wprowadzenia istotnych dla naszej 

gminy zadań inwestycyjnych i remontowych. 

2 . Ministerstwo Cyfryzacji we wrześniu br. ogłosiło program pn. „Granty PPGR - Wsparcie 

dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym” dotyczący wsparcia dla dzieci z rodzin 

byłych pracowników PGR, z którego skorzystać mogły gminy, na terenie których działały 

Państwowe Gospodarstwa Rolne. Mając na względzie fakt, iż Gmina Prudnik spełniała to 

kryterium podjęta została decyzja o przystąpieniu do prac nad wygenerowaniem stosownego 

projektu, który został skutecznie złożony w dniu 3 listopada br. 

W ramach złożonego projektu ubiegamy się o dofinansowanie, które przeznaczone będzie –  

w przypadku wyboru naszego projektu do dofinasowania - na zakup sprzętu komputerowego 

(komputerów stacjonarnych, laptopów, tabletów) wraz z urządzeniami peryferyjnymi i 

akcesoriami oraz niezbędnym oprogramowaniem, umożliwiających pracę zdalną oraz na 

ubezpieczenie tego sprzętu.  

Zgodnie z zapisami regulaminu konkursu wsparciem w postaci sprzętu komputerowego 

objęci mogą być jedynie dzieci, których przodkowie w linii prostej tj. ojciec, dziadek lub 
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pradziadek byli pracownikami PGR. 

W przypadku Gminy Prudnik projekt o wartości całkowitej 1 108 830,00 zł (zakładającej jego 

dofinansowanie w wysokości aż 100% wartości kosztów) swoim zasięgiem objął aż 319 

uczniów nie tylko ze szkół podstawowych, ale też i ze wszystkich szkół średnich 

spełniającym kryterium dot. zatrudnienia przodków w dawnym PGR. 

Złożony projekt został wstępnie oceniony i w chwili obecnej trwają prace związane  

z koniecznością weryfikacji faktu deklarowanego przez uczestników zatrudnienia osób 

uprawnionych w PGR poprzez wezwania beneficjentów końcowych do dostarczenia 

dokumentów potwierdzających ten fakt, gdyż zgodnie z informacją organizatora konkursu 

deklaracje nie potwierdzone stosownymi dokumentami będą musiały zostać negatywnie 

zweryfikowane.  

Spodziewamy się, iż mając na względzie złożoność danych jakie poddane muszą zostać 

weryfikacji decyzja o rozstrzygnięciu konkursu - w którym pula środków w skali kraju 

wynosi 80 mln zł  - nastąpi w pierwszym kwartale 2022 roku. 

3. Centrum Projektów Polska Cyfrowa ogłosiło nabór projektów do Programu pn “Cyfrowa 

Gmina”, którego celem jest wsparcie rozwoju cyfrowego instytucji samorządowych oraz 

zwiększenie cyberbezpieczeństwa. 

Zgodnie z zapisami programu dofinansowanie będzie można otrzymać na zadania związane z: 

- Cyfryzacją urzędów JST i jednostek im podległych oraz nadzorowanych poprzez nabycie 

sprzętu IT i oprogramowania, licencji niezbędnych do realizacji e-usług, pracy i edukacji 

zdalnej.  

- Edukację cyfrową dla JST w zakresie obsługi nabytego sprzętu oraz oprogramowania  

i licencji.  

- Analizą stanu cyberbezpieczeństwa JST, a także zapewnieniem cyberbezpieczeństwa 

samorządowych systemów informatycznych. 

Zapisy regulaminu konkursu przewidują, iż Gminy otrzymają dofinansowanie w formie 

grantu do 100% wydatków kwalifikowanych a maksymalna kwota dofinansowania będzie 

wskazana dla każdej gminy w dokumentacji konkursowej z chwilą uruchomienia naboru.  

W przypadku Gminy Prudnik wskazana maksymalna kwota dofinansowania określona została 

na poziomie 804 000.00 zł i na taką wartość został przygotowany i złożony w dniu 15 

listopada stosowny projekt obejmujący swoim zakresem zakup specjalistycznego sprzętu IT 

niezbędnego w dalszej cyfryzacji pracy naszego urzędu i poszerzenia oferty usług dostępnych 

on-line przy zagwarantowaniu odpowiedniego poziomu cyberbezpieczeństwa zasobów 

informatycznych Gminy Prudnik . W chwili obecnej projekt został poddany wstępnej 

weryfikacji przez operatora konkursu i decyzji o jego ewentualnym wyborze  spodziewamy 

się w pierwszym kwartale 2022 roku.  

4. Zgodnie z planem budżetu na 2021 rok przeprowadzono następujące procedury 

przetargowe: 

1) ogłoszono i rozstrzygnięto przetarg na przebudowę drogi nr 107374 O ul. Nowej w   Łące 

Prudnickiej w formule: zaprojektuj i wybuduj. Umowę zawarto z Przedsiębiorstwem Robót  

Drogowych „Prószków” Sp. z o.o. z Folwarku. Kwota umowy 565 800,00  zł. 

2) ogłoszono i rozstrzygnięto przetarg na nadzór inwestorski nad robotami dworca 

autobusowego. Umowę zawarto z Mateuszem Sinickim, prowadzącym działalność 

gospodarczą pod nazwą M5 Biuro Obsługi Inwestycji Budowlanych Mateusz Sinicki  

z Niemodlina. Kwota umowy 84 624,00 zł. 

3) ogłoszono i rozstrzygnięto przetarg na wykonanie dokumentacji projektowej budowy drogi 

ul. Działkowej Prudnik - Łąka Prudnicka. Umowę zawarto z firmą AR-DOM Biuro 

Projektowo Usługowe Arkadiusz Żurakowski z Prudnika. Kwota umowy 171 831,00 zł. 

5. Agencja Sportu i Promocji w Prudniku realizuje projekt pn. „Pewniej na pograniczu”, 

którego głównym celem jest poprawa bezpieczeństwa mieszkańców na pograniczu polsko-
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czeskim, m.in. poprzez zwiększenie współpracy instytucji i służb odpowiedzialnych za 

bezpieczeństwo. 

Projekt zakłada przeprowadzenie następujących działań: 

1) zakup sprzętu i wyposażenia niezbędnego do przeprowadzenia szkoleń oraz ćwiczeń  

i pokazów dotyczących udzielania pierwszej pomocy; zakup sprzętu ratowniczego na 

wyposażenie obiektów Agencji Sportu i Promocji w Prudniku oraz dla Gminnego Centrum 

Reagowania w Prudniku; 

2) przeprowadzenie szkoleń dla pracowników Straży Miejskiej i OSP, dotyczących udzielania 

pierwszej pomocy w sytuacjach zagrożenia życia; 

3) realizację kampanii informacyjno-promocyjnej dla mieszkańców pogranicza polsko-

czeskiego. 

W listopadzie br. dla Gminnego Centrum Reagowania w Prudniku przekazany został  

w użyczenie zakupiony sprzęt ratowniczy: torba PSP R-1. Zestaw ma za zadanie 

umożliwienie ratownikom udzielania osobom poszkodowanym pierwszej pomocy 

kwalifikowanej na miejscu zdarzenia, zgodnie z obowiązującymi procedurami. 

W ramach projektu zakupione zostały także: 

- wodny manekin treningowy - specjalistyczny fantom, przeznaczony do realistycznych 

ćwiczeń z zakresu ratownictwa wodnego, w tym treningów przeprowadzonych pod wodą. 

- defibrylator treningowy AED - urządzenie do prowadzenia szkoleń z udzielania pierwszej 

pomocy (wygląda i działa tak samo jak prawdziwy AED, jednak nie dostarcza energii 

podczas symulowanego wstrząsu). 

Wcześniej - w sierpniu br. - na terenie dwóch z obiektów Agencji Sportu i Promocji  

w Prudniku (Kompleks Sportowy „Sójka” przy ul. Podgórnej 7 oraz Stadion Sportowy przy 

ul. Kolejowej 7) zamontowane zostały zakupione w ramach projektu defibrylatory zewnętrzne 

AED. 

Aktualnie rozpoczyna się realizacja szkoleń z udziałem służb: pracowników Straży Miejskiej 

i strażaków OSP, w zakresie zagadnień dotyczących udzielania pierwszej pomocy  

w sytuacjach zagrożenia życia. W grudniu br. planowana jest realizacja kampanii 

informacyjno-promocyjnej, skierowanej do mieszkańców gminy Prudnik. 

Projekt „Pewniej na pograniczu” jest współfinansowany ze środków Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego oraz ze środków budżetu państwa „Przekraczamy granice”. 

6. W środę 17 listopada br., w sali Kina „Diana” odbyła się promocja publikacji książki 

Janusza Stolarczyka, pt. "Śladami Prymasa Tysiąclecia" oraz spotkanie z autorem. 

Wydarzenie cieszyło się zainteresowaniem mieszkańców, którzy po odebraniu bezpłatnych 

egzemplarzy wydawnictwa, mieli również okazję do rozmowy z autorem oraz otrzymania 

indywidualnej dedykacji. 

Publikacja Janusza Stolarczyka  pt. "Śladami Prymasa Tysiąclecia" jest w dalszym ciągu 

dostępna nieodpłatnie dla wszystkich zainteresowanych, w biurze Agencji Sportu i Promocji 

w Prudniku.  

Publikacja została opracowana i wydana w ramach realizowanego przez Agencję Sportu  

i Promocji w Prudniku projektu pn. "Śladami Prymasa Tysiąclecia", poświęconego 

beatyfikacji kardynała Stefana Wyszyńskiego, a projekt został współfinansowany ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz ze środków budżetu państwa 

"Przekraczamy granice". 

7. W niedzielę, 5 grudnia 2021 r., na prudnickim Rynku odbędzie się uroczyste rozświetlenie 

choinki. 

W ramach wydarzenia zorganizowane zostaną dodatkowe atrakcje dla dzieci i dorosłych: 

- przyjazd Mikołajów na motocyklach,  

- pokaz współczesnych samochodów amerykańskich, 

- gra miejska i występy artystyczne (przygotowane przez POK), 
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- spotkanie ze Świętym Mikołajem, 

- finał: pokaz fireshow i rozświetlenie choinki. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur oznajmił, że dobrze byłoby, gdyby  

w informacji podana była również godzina rozświetlenia choinki.  

Burmistrz poinformował, że informacje te są umieszczone zarówno na stronach 

internetowych jak i w aplikacji Prudnik. Zachęcił przy tym do instalacji aplikacji, gdzie wiele 

informacji dotyczących poszczególnych imprez umieszczanych jest na bieżąco. 

Radny Jacek Urbański poprosił o informacje na temat tego, czy w tym roku odbędzie się 

Jarmark Bożonarodzeniowy?   

Burmistrz oznajmił, że na temat Jarmarku rozmawiał z osobami, które zajmują się 

bezpieczeństwem na terenie powiatu, oraz z innymi włodarzami, którzy wyrazili zdanie, żeby 

jednak nie organizować Jarmarku. Jest to czas, kiedy najwięcej osób choruje. Mówi się  

o kolejnym wariancie choroby, w związku z tym burmistrz wyraził zdanie, że nie chce mieć 

na sumieniu nikogo. Grzegorz Zawiślak oznajmił, że decyzja taka podjęta została również 

dlatego, że nie do końca było wiadomo jakie w tym roku będą obostrzenia. Widać  

w niektórych miastach, że tego typu imprezy odbywają się. Burmistrz oznajmił, że w 

przyszłym roku będzie chciał wrócić do organizacji Jarmarku. 

 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

 

3. Informacja nt. Funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Prudnik. (druk nr 930) 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska  poinformowała, że informacja była szeroko omawiana 

na komisjach. Radni pozytywnie zaopiniowali informację.  

Zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie druku? 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień wyraziła radość z powodu informacji dotyczącej 

kursów autobusów w niedziele i święta na Klasztorek. Odnosząc się natomiast do 

komunikacji miejskiej radna przedstawiła dwa obrazki. Jeden obrazek dotyczy mieszkańców 

ulicy Dąbrowskiego. Mieszkańcy ci, z reguły starsi, wsiadają do autobusu,  robią zakupy, 

załatwiają sprawy urzędowe i wracają. Są zadowoleni, bo autobusy funkcjonują tak, jak sobie 

tego życzą. Drugi obrazek to mieszkańcy ulicy Poniatowskiego. Starsi ludzie idą do miasta na 

piechotę, mała ich część jest w stanie dojechać na rowerze, ale nie każdy ma siłę. Radna 

zapytała dlaczego mieszkańcy ci mają mieć inny komfort życia? Zadała pytanie czy jest 

możliwość, aby dwa kursy dziennie skierować do lip? Pozwoliłoby to na polepszenie 

komfortu życia tych mieszkańców. Radna dodała, że ludzie ci zasługują na to, a nie mają 

odwagi poprosić. Poprosiła o przemyślenie sprawy i przychylenie się do propozycji.  

Burmistrz oznajmił, że zgadza się z tym, że fajnie byłoby, gdyby wszyscy byli objęci 

komunikacją miejską. Podana przez radną grupa społeczna jest najmniejszą grupą, która nie 

ma dostępu do komunikacji, są również większe, które takowego nie mają, np. ul. Nyska czy 

Karola Miarki. Jest to na pewno problem, jednak na dzień dzisiejszy nie ma możliwości 

skierowania komunikacji miejskiej w każde miejsce. Trzeba również patrzeć pod kontem 

logistycznym. Autobus musi dojechać, musi mieć też miejsce, aby zawrócić. Burmistrz 

oznajmił, że dochodzą do niego również głosy niezadowolenia z powodu niedostoswani 

kursów autobusów do rozkładu pociągów. Trzeba mieć jednak świadomość, że jeśli rano 

przyjeżdża pociągiem kilka czy kilkanaście osób rano to one nie idą w jedno miejsce tylko  

w różne miejsca miasta i nie ma możliwości takiego poprowadzenia komunikacji, aby 

dogodzić wszystkim. Ponadto Polskie Linie Kolejowe kilka razy do roku zmieniają swój 

rozkład, co stanowi dodatkowe utrudnienie w dostosowaniu.  
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Radna Zeprzałka – Krzemień oznajmiła, że mimo wszystko będzie prosiła, aby ten problem 

nie zszedł z kręgu zainteresowania, gdyż po prostu jest jej żal tych ludzi. 

Radny Josel Czerniak  zawnioskował, aby w temacie transportu rozmawiać nie tylko z PKS 

Głubczyce, ale również z firmą prudnicką.  

Burmistrz poinformował, że w temacie transportu ogłaszany jest przetarg, w którym 

określane są kryteria i oczekiwania odnośnie warunków, na których odbywać ma się 

komunikacja. Każdy ma prawo, łącznie z przedsiębiorcą prudnickim, przystąpić do tego 

przetargu. Nikt nie jest w tym zakresie zablokowany. Burmistrz dodał, że na chwilę obecną 

transport zapewnia PKS Opole, gdyż zaproponował najlepszą ofertę cenową. W tym 

momencie decyduje przetarg, a przedsiębiorca prudnicki w ostatnich latach nawet do 

przetargu nie przystąpił.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec powyższego Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie informacji zawartej  

w druku nr 930. 

Głosowano w sprawie: 
Informacja nt. Funkcjonowanie publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Prudnik. (druk nr 930).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

/Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

 

4. Gospodarka finansowa: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik (druk nr 931) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radny Tomasz Wisła poprosił o rozwianie wątpliwości dotyczących sfinansowania deficytu 

ze środków przeznaczonych na sfinansowanie dwóch inwestycji, a mianowicie na remont 

budynku przy ulicy Tkackiej i budowę drogi Działkowej. 

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że pytanie nie dotyczy omawianego projektu uchwały, a 

projektu budżetu na rok 2022, który to będzie dokładnie omawiany na komisjach związanych 

z budżetem. Wyraziła zdanie, ze obawy zrodziły się po komisjach, jednak nie można patrzeć 

w ten sposób, że jest duży deficyt. Z ustawy o finansach publicznych wynika, że deficyt 

określa różnicę między dochodami, a wydatkami. Jeżeli pieniądze wpływają w jednym roku  

i inwestycja nie jest zrealizowana to te pieniądze przechodzą na kolejny rok i one już są 

wtedy przychodem. Gdyby inwestycja była zrealizowana w tym samym roku, czyli byłby 

dochodów i wydatek nie byłoby deficytu.  Otrzymane 10 mln przechodzą na rok przyszły. 

Tak wynika w konstrukcji budżetu i przepisów.  

Burmistrz podsumował, że nie ma zagrożenia dla inwestycji. Pieniądze są znaczone i mogą 

być wydatkowane tylko na te inwestycje. Inwestycje są ujęte w budżecie i nie ma zagrożenia, 

że nie będą finansowane.  

Radny Paweł Licznar w kontekście deficytu oznajmił, że nie jest ważna sama kwota 
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deficytu, a wskaźnik operacyjny w tym zakresie.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik (druk nr 931).  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/857/2021 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 5/ 

 

2) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę nr LI/829/2021 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 

29 października 2021 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

oraz zwolnień w tym podatku (druk nr 954) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 954 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę nr LI/829/2021 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 29 

października 2021 r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

zwolnień w tym podatku (druk nr 954).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/858/2021 uchylająca uchwałę  

nr LI/829/2021 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 29 października 2021 r. w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku została 

podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 6/ 
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3) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

zwolnień w tym podatku (druk nr 955) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 955 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

zwolnień w tym podatku (druk nr 955).  

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/859/2021 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień w tym podatku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 7/ 

 

5. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 932 ) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 932 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 932 ).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/860/2021 w sprawie obciążenia 

nieruchomości gruntowej została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 8/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 933) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 933 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 933).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/861/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 9/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 934) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 934 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 934).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/862/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 10/ 
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4) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 935) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 935 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 935).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/863/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 11/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 936) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 936 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 936).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/864/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 12/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 937) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 937 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 937).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/865/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 13/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 938) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 938 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 938).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/866/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 14/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 939) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 939 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 939).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/867/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 15/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 940) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 940 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 940).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/868/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 16/ 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 941) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 941 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 941).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/869/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 17/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 942) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 942 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 942).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/870/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 18/ 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 943) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 943 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 943).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/871/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 19/ 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 944) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 944 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 944).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/872/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 20/ 

 

14) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 945) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 945 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 945).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/873/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 21/ 

 

15) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 946) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 946 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 946).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/874/2021 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 22/ 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Prudnik  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2022 (druk nr 947) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 947 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Prudnik z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2022 (druk nr 947).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 
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Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/875/2021 w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Gminy Prudnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2022 została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 23/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Prudnik na lata 2019 - 2024 (druk nr 948) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 948 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Prudnik na lata 2019 - 2024 (druk nr 948).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/876/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Prudnik na lata 

2019 - 2024 została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 24/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego 

oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania 

nagród nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk 

nr 949) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 949 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za 

warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk nr 949).  
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Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/877/2021 w sprawie ustalenia Regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i 

wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

wysokość i warunki wypłacania nagród nauczycielom zatrudnionym w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Prudnik została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 25/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody (druk nr 950) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radny Josel Czerniak stwierdził, że dziwi go fakt ustanowienia pomników przyrody. 

Burmistrz wyjaśnił, że pomniki zostały ustanowione na wniosek Powiatu. Są to żywe 

pomniki, które mają swoje imiona dedykowane mieszkańcom Prudnika.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały druk nr 950 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody (druk nr 950).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/878/2021 w sprawie ustanowienia 

pomników przyrody została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 26/ 

 

5) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę Nr XLV/644/2002 Rady Miejskiej w Prudniku z 

dnia 29 maja 2002 r. w sprawie ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe środkami 

gminnego transportu zbiorowego (druk nr 951) 



23 

 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 951 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę Nr XLV/644/2002 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 

29 maja 2002 r. w sprawie ustalenia cen urzędowych za usługi przewozowe środkami 

gminnego transportu zbiorowego (druk nr 951).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Urszula Rzepiela 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/879/2021 uchylająca uchwałę  

Nr XLV/644/2002 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 29 maja 2002 r. w sprawie ustalenia cen 

urzędowych za usługi przewozowe środkami gminnego transportu zbiorowego została 

podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 27/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu przewozu osób w komunikacji miejskiej na 

terenie miasta Prudnika (druk nr 952) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 952 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu przewozu osób w komunikacji miejskiej na terenie 

miasta Prudnika (druk nr 952).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/880/2021 w sprawie regulaminu przewozu 

osób w komunikacji miejskiej na terenie miasta Prudnika została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 28/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie powołania przedstawiciela Gminy Prudnik w Zgromadzeniu 

Powiatowo - Gminnego Związku Transportu „Pogranicze”(druk nr 953) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca  

poinformowała, że komisje przegłosowały kandydaturę radnego Jacka Urbańskiego. Zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radny Jacek Urbański przedstawił pokrótce dlaczego zgodził się na kandydowanie na 

przedstawiciela Gminy Prudnik w Zgromadzeniu Powiatowo - Gminnego Związku 

Transportu „Pogranicze”. Zapoznał radnych ze swoim doświadczeniem zawodowym, które 

wpłynęło na decyzję.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 953 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania przedstawiciela Gminy Prudnik w Zgromadzeniu 

Powiatowo - Gminnego Związku Transportu „Pogranicze”(druk nr 953).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/881/2021 w sprawie powołania 

przedstawiciela Gminy Prudnik w Zgromadzeniu Powiatowo - Gminnego Związku 

Transportu „Pogranicze” została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 29/ 

 

Radny Jacek Urbański podziękował za zaufanie.  

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Prudnika (druk nr 956) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 956 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Prudnika (druk nr 956).  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin 

Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/882/2021 w sprawie wynagrodzenia 

Burmistrza Prudnika została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 30/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie poparcia działań służb mundurowych na granicy polsko - 

białoruskiej (druk nr 957) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 957 został podany pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie poparcia działań służb mundurowych na granicy polsko - 

białoruskiej (druk nr 957).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LII/883/2021 w sprawie poparcia działań służb 

mundurowych na granicy polsko - białoruskiej została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 31/ 

 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych 

1) 115/2021 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie zabezpieczenia w budżecie 

środków na wymianę kotła CO w miejscowości Piorunkowice 

/Odpowiedź  stanowi załącznik nr 32/ 

2) 116/2021 interpelacja radnej Katarzyny Rożek w sprawie możliwości wdrożenia programu 

wykluczającego możliwość zbiorowej odpowiedzialności za zużytą wodę w mieszkaniach bez 

bezpośredniego dostępu do toalet 

/Odpowiedź  stanowi załącznik nr 33/ 

3) 117/2021 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie zabezpieczenia 

funduszy na wykonanie mapy multimedialnej cmentarza komunalnego 

/Odpowiedź  stanowi załącznik nr 34/ 
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4) 118/2021 wniosek radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie zamontowania poręczy przy 

schodach zakańczających nowy chodnik przy ulicy Legionów 

/Odpowiedź  stanowi załącznik nr 35/ 

5) 119/2021 interpelacja radnej Ludmiły Lisowskiej w sprawie dostosowania odjazdu 

autobusu miejskiego z przystanku na Placu Szarych Szeregów do zakończenia zajęć 

lekcyjnych 

/Odpowiedź  stanowi załącznik nr 36/ 

6) 120/2021 interpelacja radnego Marcina Krasonia w sprawie zamontowania znaków B18 

lub B5 przy placu koło kościoła w Rudziczce 

/Odpowiedź  stanowi załącznik nr 37/ 

 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że interpelacje można składać bezpośrednio do Biura 

Rady bądź na ręce Przewodniczącej. 

Radny Tomasz Wisła zwrócił się do Burmistrza z prośbą o wystosowanie pisma do Zarządcy 

Ogrodów Działkowych przy ulicy Dąbrowskiego z prośbą o dostosowanie pasa chodnika 

pieszego do użytkowania. Radny dodał, że żywopłot, który jest wysadzony przy pasie 

brzegowym tych ogrodów działkowych wychodzi na część chodnika, w wyniku czego 30% 

jego powierzchni  jest nieużywana.  

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka w odpowiedzi poinformował, że odbyło się 

spotkanie z Zarządem Ogrodów Działkowych. Przedstawiciele też widzą ten problem i sami 

zgłosili się z prośbą o pomoc w jego rozwiązaniu, więc w najbliższym czasie powinno się 

udać go rozwiązać.       

 

9. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady  przypomniała o zaproszeniu dla radnych do Czyżowic na piątek 3 

grudnia o godzinie 15.00. 

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

 

 Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 
 

Alicja Isalska 
 

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


